
Verslag Algemene Vergadering Inclusie en Toegankelijkheid 
 
 

03/02/2023, van 09u00 tot 13u30. 

Locatie: Bistrant Villanova, Kerkstraat 37 Middelkerke 

Aanwezig: 
Wim Geuns, Eddy Verschelde, Machteld Meeschaert, Annie Vanacker, Leen Vanhee, Lieve 

Desender, en Francine Duron, Sara Zajc, Sonja Vanmaele, Freddie Baten 

Verontschuldigd: 

Wim Verhelst, Geert Verstraete 

1. Verwelkoming: 

Verwelkoming door de voorzitter. 

 

2. Goedkeuring vorig verslag: 

Het vorig verslag wordt éénparig goedgekeurd. 
 

3. Financiële stand van zaken; 

De penningmeester geeft een overzicht van de financiële toestand van de Adviesraad. De 

penningmeester deelt mee dat er 14.316 euro op de rekening staat. 

 

4. Lopende projecten 

1. De veiling heeft 6068 euro opgebracht. De kosten voor de veiling kwamen op 2253 

euro en zijn al verrekend. Er is budget voorzien door de gemeente/team Participatie 

voor de aankoop van een (niet-elektrische) strandrolstoel. De adviesraad beslist 

ook een rollator met grotere wielen aan te kopen. Deze rollator wordt tijdens het 

seizoen ingezet op het strand en buiten het seizoen op het kerkhof in Leffinge. SV, 

FD en WG finaliseren de aankoop van twee strandrolstoelen en één rollator. Na de 

aankoop plannen we een foto- en persmoment. 

 
2. De adviesraad start een proefproject ‘toegankelijkheid’ op het kerkhof van Leffinge. 

Er wordt een rollator aangekocht (zie punt 1 van verslag) en team Participatie gaat 

na hoe we het centrale pad van het kerkhof in Leffinge beter bruikbaar kunnen 

maken voor mensen met een beperkte mobiliteit, bv. met dolomiet of de aanleg van 

een smal verhard gedeelte bij of in het centrale pad. 

 
3. FD is bereid de coördinatie van Wieltjesbaden in Middelkerke op zich te nemen. De 

gemeente betaalt de vrijwilligersvergoeding voor deze mensen en team Participatie 

bouwt een pool vrijwilligers op. 

Team Participatie vraagt aan het CBS budget vrij te maken zodat deze  
 

4. Practica Wieltjesbaden 2023: 

Na aankoop van de strandrollator vraagt de adviesraad aan de verhuurders van 
go-carts of ze de uitleen van de strandrollator op zich willen nemen. Team 
Participatie zoekt nog een oplossing om de strandrollator te kunnen ‘volgen’. WG 
zoekt iets uit in de aard van een tracker voor huisdieren die aan de rollator kan 
bevestigd worden 
 



5. De adviesraad stelt een werkgroep samen die moet samenwerken met De Lijn en 

Inter om de toegankelijkheid van de haltes van De Lijn te verhogen. Team 

Participatie stapt hiervoor in een coachingtraject met De Lijn en Inter. De 

adviesraad stelt voor een aantal deelnemers voor. FR (terugkeer in de adviesraad), 

Sofie Feys (gemeente Middelkerke), Luc Vanbelleghem (gemeente Middelkerke) 

en eventueel FD. 

 
6. De adviesraad beslist ook dat Middelkerke beter bereikbaar zou moeten zijn vanuit 

de deelgemeenten. De Belbus is niet altijd een goede of bruikbare oplossing. Team 

Participatie bespreekt dit met Annelies Deschrijver, regiomanager van De Lijn. 

 
7. Het gemeentebestuur heeft de opmerking gekregen dat de zaal voor recepties bij 

huwelijken niet toegankelijk is voor mensen met beperkte mobiliteit. Dit moet 

opgenomen in de plannen van het nieuwe gemeentehuis. WG signaleert dit aan de 

betrokken diensten. WG neemt een punt op in de overlegagenda zodat er in het 

CBS besproken wordt of we, in dergelijke gevallen, de receptie in de raadzaal van 

het gemeentehuis kunnen laten doorgaan. 

 
8. FB werkt verder aan een evaluatie van de toegankelijkheid van de openbare 

gebouwen in onze gemeente voor mensen met een auditieve beperking. Hij kijkt 

ook of afstandstolken (met tablets) een oplossing zou zijn. De adviesraad stelt zich 

ook de vraag hoeveel mensen met een auditieve beperking onze gemeente telt. 

Deze informatie zou interessant zijn om bv. te bepalen of het nut zou hebben een 

doventolk in te zetten bij evenementen zoals de Nieuwjaarsspeech van de 

burgemeester. 

De adviesraad stelt zich ook de vraag wat er in andere kustgemeentes beschikbaar 

is qua oplossingen: FB zoekt uit wat er voor handen is in Bredene en Blankenberge. 

Het personeel van de gemeente zou er op moeten letten dat ze duidelijk articuleren: 

mensen met een auditieve beperking zouden zo makkelijker kunnen liplezen. 

In deze context moet ook nagekeken worden of fimpjes verspreid door de 

gemeente, ondertiteld kunnen worden. 

 
9. Er moet nagekeken worden hoe de gemeente, in samenwerking met de 

adviesraad, het openbaar domein van de gemeente toegankelijk(er) kunnen maken 

voor mensen met een visuele beperking. Eén van de opties zijn reliëftegels in de 

stoepen. Deze reliëftegels moeten vooral bij oversteekplaatsen en op gekende 

drukke plaatsen voorzien worden. Hiervoor dient overleg met Maarten Van 

Nieuwenhove, Dirk De Poorter, Stijn Gussé en Dennis De Beukelaere gepland te 

worden. Het resultaat van dit overleg moet gecommuniceerd worden aan de 

Technische Dienst. 

 
10. De adviesraad vraagt dat de nummers van zelfhulpgroepen voor mensen met een 

verslaving (alcohol, drugs, …) telkens (?) opgenomen worden in de Sirène. 

 
11. Op 03/03/2023 plant de adviesraad de opstart van de werkgroep voor de 

komende Belevingsdag. WG bereidt deze vergadering voor. 

 

Voor verslag, Wim Geuns 


